



SHANGHAI
FOREIGN INVESTMENT
ASSOCIATION

上海市外商投資協會



上海市外商投资协会月度工作简报

2022年 第2期

Shanghai Foreign Investment Association

Vol. 2, 2022

MONTHLY REPORT

协会10家会员企业参加第四场外企消保圆桌会

2月17日，上海市消费者权益保护委员会（“市消保委”）召开第四次外企消保圆桌会，市政府副秘书长、市消保委第一副主任尚玉英出席会议并讲话。会议由市消保委秘书长、市市场监管局二级巡视员陶爱莲主持，以“安商稳商”为主题，紧扣“3·15”重要节点，结合当前营商环境、消费市场，探讨了消费领域舆情应对及权益保护问题。市市场监管局一级巡视员胡浩，市商务委副主任诸旖，浦东新区副区长吕雪城，静安区市场监管局副局长王政，市外资协会常务副秘书长李洁参加会议并作回应和发言。阿迪达斯、戴森、欧莱雅、百事、江崎格力高、耐克、快乐蜂、佛罗伦萨小镇、花王、碧然德等10家会员企业围绕“‘3·15’期间舆情热点的应对”“政策方面的疑问”“对政府部门及市消保委工作的建议”三个议题进行了座谈。（图1）

3M Impact志愿者助力协会“关爱云南怒江青少年发展公益和志愿服务”项目

2月25日，首次在中国本土启动的3M Impact Local志愿者项目顺利收官。从2月14日到2月25日，3M公司派出5位外企志愿者，以全脱产的形式到协会工作，为协会“关爱云南怒江青少年发展公益和志愿服务”项目（简称怒江项目）提供专业支持。3M Impact 志愿者项目成为怒江项目首个实施完毕的子项目。在志愿者团队的协助下，项目倡议发布会于2月17日成功举办，共有44家企业、52位代表到场。在两周时间内，志愿者团队为图书捐赠、电脑捐赠，及心理学青年教师扶持3个今年计划落地的子项目制定了方案，收集了25家企业的捐赠意向。（图2）

黄峰会长在2022年外商投资企业投诉工作部际联席会议地方专题会作交流发言

2月23日，商务部外资司组织召开2022年外商投资企业投诉工作部际联席会议地方专题会，总结全国投诉工作开展情况，交流投诉工作经验，研究布置2022年投诉重点工作。外资司陈春江司长出席并主持会议，各省商务部门、全国和省级外商投资企业投诉工作机构负责同志参会。协会会长黄峰参会，并代表上海市外商投资企业投诉中心和安徽省商务厅、广东省商务厅、天津市商务局作交流发言。

市发改委会同协会举办《上海市外商投资项目核准和备案管理办法》解读会

2月17日，市发改委会同协会举办《上海市外商投资项目核准和备案管理办法》解读会。市发改委副主任彭一浩出席并致辞。解读会上，市发改委对《办法》进行了详细解读，并介绍了市重大外资项目服务制度和鼓励类外商投资项目优惠政策。市规划资源局、上海海关等相关业务负责人分别就项目核准有关规划用地材料要求、鼓励类外商投资项目进口设备免税办理等进行说明辅导。



图1



图2

2月10日

协会会长黄峰出席大虹桥中日企业交流发展联盟经济顾问新春座谈会。

2月11日

协会会长黄峰接待市人社局副局长张岚一行，双方就外资企业参与第46届世界技能大赛事宜进行了沟通。

2月15日

协会副会长刘生接待了东浩兰生会展集团上海外经贸商务展览有限公司袁竣慧总经理一行，双方就华东进出口商品交易会相关事宜进行了讨论。

2月16日

协会副会长刘生拜访静安区外商投资企业协会，常务副会长楼正民接待，双方交流了近期协会的工作。

2月17日

协会副会长刘生拜访闵行区企业联合会，秘书长张开元和副秘书长邬莉敏接待，双方交流了工作。

2月17日

协会举行“关爱云南怒江青少年发展公益和志愿服务”项目发布会。市人民政府合作交流办公室推进指导处四级调研员李婷出席并致辞。（图3）

2月18日

协会副秘书长麻伟锋出席长宁优化营商环境暨投资促进大会。

2月22日

协会副会长刘生拜访青浦区外商投资企业协会，秘书长邱峰接待，双方交流了近期工作。

2月23日

协会副秘书长麻伟锋受邀出席保时捷中国创新日活动，与保时捷中国高管及创新团队进行交流。（图4）



图3



图4

2月26日

协会举办《可持续商业战略与实践》培训，讲师从企业的利益相关方作为切入点，为学员

分享了可持续发展的历史、演变和内涵，介绍了可持续发展在企业战略中的底层逻辑、可持续商业与国家双碳政策的相互关系，并让学员从实际的案例中去体会可持续发展在企业战略中的应用。

2月28日

市贸促会国际联络部部长李洁来访协会，协会副秘书长麻伟锋接待，双方就碳博会相关合作事宜进行交谈。

2月28日

中国人民对外友好协会和上海市人民政府共同举办“上海公报”发表50周年纪念音乐会。协会会长黄峰参加。

会员交流

2月11日，协会副秘书长朱菁走访来凯医药科技（上海）有限公司，公共事务及传播负责人张咏晴接待并进行交流。

2月11日，协会副秘书长马蓝走访上海嘉会国际医院，与商务拓展部门负责人徐铮靖进行交流。

2月15日，协会常务副秘书长李洁走访碧然德净水系统（上海）有限公司，与政府关系总监朱迪进行交流。

2月15日，协会副秘书长麻伟锋走访上海德达医院，与政府事务部负责人章立进行交流。

2月16日，协会常务副秘书长李洁走访亚瑟士(中国)商贸有限公司，亚瑟士中国董事长、大中华区高级总裁西胁刚史及日本亚瑟士集团执行总裁、大中华地区总裁陈晓彤接待并进行交流。

2月17日，协会常务副秘书长李洁走访嘉吉投资（中国）有限公司，与企业责任经理陈学敏进行交流。

2月17日，协会副秘书长马蓝走访上海敦煌乐器有限公司，与总经理吴启明进行交流，了解企业经营情况，并介绍协会近期服务。

2月17日，协会副秘书长马蓝走访平田机工自动化设备（上海）有限公司，与副总经理守濂泰夫进行交流。

2月23日，协会常务副秘书长李洁走访上海飞奥燃气设备有限公司，与企业行政总监兼财务经理阮明就协会服务专精特新企业和企业借力协会发展做了深度沟通。

2月23日，协会副秘书长麻伟锋走访默克投资（中国）有限公司，与政府事务部总监包世鸣进行交流。

2月23日，协会副秘书长朱菁走访安利（中国）日用品有限公司上海分公司，与公共事务经理范强进行交流。

2月24日，NX集团董事长杉山龙雄董事长一行拜访协会。协会会长黄峰接待并进行交流。

2月24日，协会会长黄峰走访上海市毅石律师事务所，与首席合伙人石毅律师等进行交流。

2月25日，协会会长黄峰走访舍弗勒投资（中国）有限公司，大中华区CEO张艺林博士接待并进行交流。

2月25日，协会副秘书长麻伟锋走访丰田纺织（中国）有限公司，与经营企划部夏奇部长进行交流。

2月25日，协会常务副秘书长李洁走访上海中华商务联合印刷有限公司，与总经理徐欣等进行交流。

2月28日，协会常务副秘书长李洁走访深圳虾皮信息科技有限公司上海分公司，与政府关系高级经理王丽静进行交流。

2月28日，协会副秘书长麻伟锋走访科思创（上海）投资有限公司，与中国区政府和公共事务总监宋兵等进行交流。

走访企业名单（43家）：

- 极傲科技（上海）有限公司
- 上海嘉会国际医院有限公司
- 都泰贸易（上海）有限公司
- 上海德达医院有限公司
- 上海外经贸物业管理有限公司
- 欧姆龙（中国）有限公司
- 保时捷（中国）汽车销售有限公司
- 上海上美置业有限公司
- 米其林（中国）投资有限公司
- 百时美施贵宝（中国）投资有限公司
- 上海飞奥燃气设备有限公司
- 招商银行股份有限公司上海分行
- 康成投资（中国）有限公司
- 上海富士克制线有限公司
- 帝人化成复合塑料（上海）有限公司
- 亚瑟士（中国）商贸有限公司
- 默克投资（中国）有限公司
- 舍弗勒投资（中国）有限公司
- 碧然德净水系统（上海）有限公司
- 丰田纺织（中国）有限公司
- 吉野家（中国）投资有限公司
- 马自达（中国）企业管理有限公司
- 上海美丽华物业管理有限公司
- 平田机工自动化设备（上海）有限公司
- 上海敦煌乐器有限公司
- 嘉吉投资（中国）有限公司
- 威立雅（中国）环境服务有限公司北京分公司
- 科迪华（中国）投资有限公司
- 上海诚简信息技术有限公司
- 上海八莲综合物品租赁有限公司
- 海恩斯坦纺织检验（上海）有限公司
- 安利（中国）日用品有限公司上海分公司
- 上海天安中心大厦有限公司
- 上海凯讯通信工程有限公司
- 上海新关电子有限公司
- 来凯医药科技（上海）有限公司
- 捷成洋行企业管理（广州）有限公司上海分公司
- 力传（上海）财务管理咨询有限公司
- 科思创（上海）投资有限公司
- 上海市毅石律师事务所
- 上海中华商务联合印刷有限公司
- 深圳虾皮信息科技有限公司上海分公司
- 上海西艾爱电子有限公司

新会员

2月新入会企业2家，本年度累计新入会企业6家。

西卡汽车（上海）有限公司

西卡先进树脂前身为法国蔼克颂集团，在2015年被西卡收购后整合为西卡先进树脂部门，在全球拥有12家分支机构，7家生产基地，年销售额超1.3亿瑞士法郎，其在2003年于中国上海设立子公司与生产基地，业务范围涉及模型模具市场，复合材料市场，结构胶粘剂市场，电子灌封胶市场。通过本次收购整合，西卡横向丰富拓展了模型模具市场，复合材料市场，结构胶粘剂市场的应用范围，并获得了全新的电子灌封胶市场的销售与支持能力，进一步丰富提升了在工业领域的产品体系与解决方案。

西卡汽车在高性能树脂、机加工板材和糊状泥行业拥有超过80年的经验，是全球领先的供应商和开发者之一。在复合材料行业，西卡汽车可提供定制化解决方案，服务范围包括从模具材料到产品树脂及配套结构胶黏剂。另外，西卡汽车也为工业用过滤器和电子设备提供浇注树脂和功能性涂层树脂。

来凯医药科技（上海）有限公司

作为活跃于中国“张江药谷”和美国新泽西的一家医药新锐公司，来凯医药科技（上海）有限公司成立于2016年12月，专注于肿瘤与肝病领域的突破性新药研发，目前已经完成C轮融资。核心团队成员均拥有超过20年中美两地新药开发的能力，具备从药物研发到上市的成功经验。

来凯医药目前获得诺华公司授予4项候选新药的全球独家授权，其中两项抗肿瘤新药试验处于包括中国在内的全球临床II期，四项临床试验处于临床I期，覆盖乳腺癌、卵巢癌、前列腺癌等多个癌种领域。来凯医药的自主创新平台经过三年耕耘，已开始逐渐产出国际领先、具有自主知识产权的创新药，目前有10余个处于不同阶段的临床前候选药物。来凯医药的目标是瞄准全球同类首个（First-in-Class）与同类最优（Best-in-Class）的创新药物，预计从2022年起，公司每年将启动1-2项自主研发项目的全球临床试验，为公司长期的稳定发展打下了坚实的基础。

HIGHLIGHTS

10 SHIFA member enterprises attend 4th SCC roundtable meeting on protection of consumer rights and interests

On Feb. 17, the Shanghai Consumer Council (SCC) held the fourth roundtable meeting for foreign-invested enterprises on the protection of consumer rights and interests, with Shang Yuying, Deputy Secretary-General of the Shanghai Municipal People's Government and First Deputy Director of SCC, attending and speaking at the meeting. Presided by Tao Ailian, Secretary-General of SCC and Second-Grade Counselor of the Shanghai Municipal Administration for Market Regulation (SMAMR), the meeting focused on the important occasion of the "3·15" Consumer Rights Day, and discussed issues of responding to public concerns and protecting consumer rights in the consumption field in conjunction with the current business environment and consumer market.

Hu Hao, First-Grade Counselor of SMAMR, Zhu Yi, Deputy Director of the Shanghai Municipal Commission of Commerce, Lv Xuecheng, Deputy Governor of the Pudong New Area, Wang Zheng, Deputy Director of the Jing'an District Administration for Market Regulation, and Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, attended the meeting and delivered comments and remarks. 10 SHFIA member enterprises, including Adidas, Dyson, L'Oreal, PepsiCo, Enzaki Glico, Nike, Happy Bee, Florentine Town, Kao, and Brande, discussed topics including "response to hotspots during 315", "policy-related issues", and "suggestions on work of government agencies and SCC". (Image 1)

3M Impact volunteers support SHFIA's "Caring for Youth Development and Volunteerism in Nujiang, Yunnan Province" project

On Feb. 25, the "3M Impact Local" volunteer program, launched for the first time in China, successfully wrapped up in Shanghai. From Feb. 14 to Feb. 25, 3M sent five volunteers to SHFIA on a full-time basis to provide professional support to the association's "Caring for Youth Development and Volunteerism in Nujiang, Yunnan Province" project (the "Nujiang Project"), and "3M Impact" became the Nujiang Project's first sub-project that has been completed. With the help of the volunteer team, a launch ceremony for the Nujiang Project was successfully held on Feb. 17, which was attended by 44 enterprises and 52 representatives. In two weeks' time, the volunteer team developed plans for three sub-projects scheduled for this year, including book donation, computer donation and support for young psychology teachers, and collected donations from 25 enterprises. (Image 2)



Image 1



Image 2

Chairman Huang Feng speaks at 2022 Inter-Ministerial Joint Conference on Complaints by Foreign-Invested Enterprises

On Feb.23, the Ministry of Commerce's Department of Foreign Investment organized a special local meeting of the 2022 Inter-Ministerial Joint Conference on Complaints by Foreign-Invested Enterprises, to summarize the work related to nationwide complaints, exchange work experience, and deploy key priorities for 2022. Chen Chunjiang, Director of the Department of Foreign Investment, attended and presided over the meeting, and officials from provincial commerce departments as well as colleagues handling complaints by foreign-invested enterprises at national and provincial organizations were also present. Huang Feng, Chairman of SHFIA, also attended the meeting and delivered an exchange speech on behalf of the Shanghai Complaints Centre for Foreign-Invested Enterprises and Department of Commerce of Guangdong Province, Department of Commerce of Anhui Province and Tianjin Commission of Commerce.

SMDRC in collaboration with SHFIA held a seminar on the Procedures of Shanghai Municipality on the Administration of Approval and Filing of the Projects with Foreign Investment

The Shanghai Municipal Development and Reform Commission (SMDRC), in collaboration with SHFIA, held a seminar on the Procedures of Shanghai Municipality on the Administration of Approval and Filing of the Projects with Foreign Investment. Peng Yihao, Deputy Director of SMDRC, attended the seminar and delivered a speech. At the seminar, SMDRC offered a detailed interpretation of the Procedures and introduced the service system for major foreign-invested projects and preferential policies for encouraging foreign-invested projects in the city. Officials from the Shanghai Municipal Bureau of Planning and Resources and the Shanghai Customs related to project approval and filing also offered guidance on matters such as materials required for project land planning, and tax-free processing for equipment encouraged to be imported for foreign-invested projects.

SHFIA EVENTS

Feb. 10

Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the New Year Symposium of Economic Advisors of the Greater Hongqiao China-Japan Business Exchange and Development Alliance.

Feb. 11

Huang Feng, Chairman of SHFIA, received Zhang Lan, Deputy Director of the Shanghai Municipal Bureau of Human Resources and Social Security, and the two sides exchanged views on the participation of foreign enterprises in the 46th WorldSkills Competition.

Feb. 15

Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, received a delegation from DLG EXPO Shanghai International Trade Promotion Co., Ltd., headed by General Manager Calvin Yuan. The two sides communicated over matters related to the East China Import and Export Fair.

Feb. 16

Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, visited the Shanghai Jin'an District Association of Foreign-Invested Enterprises, where he was received by Lou Zhengming, Executive Vice Chairman. The two sides also exchanged views on recent work.

Feb. 17

Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, visited the Minhang District Association of Enterprises, where he was received by Secretary-General Zhang Kaiyuan and Deputy Secretary-General Wu Limin. And both sides exchanged views on their respective work.

Feb. 17

SHFIA held a launch ceremony for “Caring for Youth Development and Volunteerism in Nujiang, Yunnan Province” project. Li Ting, Second-Grade Counselor of the Shanghai Municipal People's Government Cooperation and Exchange Office, attended the ceremony and delivered a keynote speech. (Image 3)

Feb. 18

Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, attended the Conference on Optimizing Business Environment and Investment Promotion in Changning.

Feb. 22

Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, visited the Qingpu District Association of Foreign-Invested Enterprises. He was received by Qiu Feng, Secretary-General, for exchanges of recent work.

Feb. 23

Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, was invited to attend the Porsche China Innovation Day to exchange views with Porsche China executives and innovation team. (Image 4)

Feb. 26

SHFIA held a training session on "Sustainable Business Strategy and Practice". At the event, the lecturer shared the history, evolution and connotation of sustainable development with the stakeholders of enterprises as the starting point, introduced the underlying logic of sustainable development in corporate strategy and the interrelationship between sustainable business and China's "Dual Carbon" policy, and allowed participants to experience the application of sustainable development in corporate strategy by examining actual cases.

Feb. 28

Li Jie, Director of Liaison Department of the Shanghai Council for the Promotion of International Trade, visited SHFIA, and was received by Deputy Secretary-General Wilson Ma. The two sides discussed the cooperation related to the Carbon Expo.



Image 3



Image 4

Feb. 28

The Chinese People's Association for Friendship with Foreign Countries and the Shanghai Municipal People's Government co-held a concert to commemorate the 50th anniversary of the publication of the "Shanghai Communiqué". Huang Feng, Chairman of SHFIA, was invited to attend the concert.

CONNECTING WITH MEMBER ENTERPRISES

On Feb. 11, Zhu Jing, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Laekna Therapeutics (Shanghai) Co., Ltd., and was received by Zhang Yongqing, Head of Public Affairs and Communications.

On Feb. 11, Ma Lan, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Shanghai JiaHui International Hospital, and exchanged views with Xu Jingjing, Head of Business Development.

On Feb. 15, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Brita China and had an exchange with Zhu Di, Director of Government Relations.

On Feb. 15, Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Shanghai DeltaHealth Hospital and had an exchange with Zhang Li, Head of Government Affairs.

On Feb. 16, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Asics China Trading Co., Ltd. Tsuyoshi Nishiwaki, Asics China Chairman and Senior President of Greater China, and Chen Xiaotong, Asics Japan Group Executive President and President of Greater China, received her for exchange of views and ideas.

On Feb. 17, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Cargill Investments (China) Co., Ltd., and communicated with Chen Xuemin, Corporate Responsibility Manager.

On Feb. 17, Ma Lan, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Shanghai Dunhuang Musical Instruments Co., Ltd., and communicated with General Manager Wu Qiming to understand the company's business situation and introduce the association's latest services.

On Feb. 17, Ma Lan, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Hirata Automated Machinery (Shanghai) Co., Ltd, and communicated with MORISE/YASUO, Vice General Manager.

On Feb. 23, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Shanghai Fiorentini Gas Equipment Co., Ltd. and had an in-depth exchange with Ruan Ming, Administrative Director and Financial Manager. Li presented the association's services to special and new enterprises and the development of enterprises through the association.

On Feb. 23, Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Merck Holding (China) Co., Ltd., and communicated with Bao Shiming, Director of Government Affairs.

On Feb. 23, Zhu Jing, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Amway (China) Co., Ltd., and communicated with Fan Qiang, Manager of Government Affairs.

On Feb. 24, Ryuu Sugiyama, Chairman of NX Group, led a delegation to visit SHFIA. Huang Feng, Chairman of SHFIA, received and exchanged views with the delegation.

On Feb. 24, Huang Feng, Chairman of SHFIA, visited Yishi Law Firm and communicated with Chief Partner Shi Yi.

On Feb. 25, Huang Feng, Chairman of SHFIA, visited Schaeffler Holding (China) Co, Ltd., and communicated with Dr. Zhang Yilin, CEO of Greater China.

On Feb. 25, Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Toyota Boshoku (China) Co., Ltd., and communicated with Xia Qi, Director of the Management Planning Department.

On Feb. 25, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited C&C Joint Printing Co., (Shanghai) Ltd., and communicated with Xu Xin, General Manager.

On Feb. 28, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Shenzhen Shopee, and communicated with Ann Wang, Senior Manager of Government Relations.

On Feb. 28, Wilson Ma, Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Covestro and communicated with Song Bing, Director of Government and Public Affairs of China.

List of Enterprises Visited (43):

- Geo Technologies Shanghai, Inc.
- Shanghai JiaHui International Hospital Co., Ltd.
- DUTEX Enterprise Limited
- Shanghai DeltaHealth Hospital Co., Ltd.
- Shanghai Foreign Economic Trade Real Management Co., Ltd.
- Shanghai Miramar Property Management Co., Ltd.
- Hirata Automated Machinery (Shanghai) Co., Ltd.
- Shanghai Dunhuang Musical Instruments Co., Ltd.
- Cargill Investments (China) Ltd.
- Shanghai CII Electronics Co., Ltd.
- Omron (China) Co., Ltd.
- Porsche (China) Motors Ltd.
- Shanghai Shang Mei Property Co., Ltd
- Michelin China Investment Co., Ltd
- Bristol Myers Squibb (China) Investment Co., Ltd.
- Shanghai Fiorentini Gas Equipment Co., Ltd.
- China Merchants Bank Shanghai Branch
- Rt-mart Limited Shanghai
- TEIJIN Chemicals Plastic Compounds Shanghai Ltd.
- Asics China Trading Co., Ltd.
- Merck Holding (China) Co., Ltd.
- Schaeffler Holding (China) Co., Ltd.
- Brita China Co., Ltd.
- Toyota Boshoku (China) Co., Ltd.
- Yoshinoya China Holdings Co., Ltd.

- Fujix (Shanghai) Thread Ltd.
- VEOLIA Beijing Branch
- Corteva (China) Investment Co., Ltd.
- Shanghai Chengjian Information Technology Co., Ltd.
- Shanghai Eightrent ZhengYang Rental Co., Ltd.
- H&M Hennes & MAURITZ (Shanghai) Commercial Co., Ltd.
- Amway (China) Co., Ltd. Shanghai Branch
- Shanghai TianAn Center Building Co., Ltd.
- Shanghai KDDI Communications Engineering Co., Ltd.
- Shanghai Seki Electronics., Ltd.
- Laekna Therapeutics (Shanghai) Co., Ltd.
- Jebsen&Company Corporate Management (GZ) Co. Ltd. Shanghai Branch
- Financeren (Shanghai) Consulting Co., Ltd.
- Covestro Polymers (China) Co., Ltd.
- Yishi Law Firm
- C&C Joint Printing Co., (Shanghai) Ltd.
- Shenzhen Shopee Information Technology Co., Ltd. Shanghai Branch
- Mazda Motor (China) Co., Ltd.

NEW MEMBERS

In Feb, SHFIA welcomed 2 new members, and so far in 2022, 6 new enterprises have joined the association.

Sika Automotive Shanghai Co., Ltd.

Sika Advanced Resin(SAR), formerly AXSON Group in France, was integrated into the SAR Division after being acquired by Sika in 2015. It has 12 branches and seven production bases worldwide, with annual sales exceeding CHF130 million. In 2003, it set up a subsidiary and production base in Shanghai, China. Its business scope involves the model and mold market, composite material market, structural adhesive market and electronic potting adhesive market. With the acquisition and integration of SAR, Sika has broadened and expanded the scope of its applications in these markets, and has gained sales and support capabilities in the new electronic potting adhesive market, further enhancing and boosting its product systems and solutions in the industrial sector.

SAR has more than 80 years of experience in high-performance resin, machined plate and paste mud industry. It is one of the world's leading suppliers and developers. In the composite industry, SAR can provide customized solutions, ranging from mold materials to product resins and supporting structural adhesives. In addition, SAR also provides cast resin and functional coating resin for industrial filters and electronic equipment.

Laekna Therapeutics Shanghai Co., Ltd.

Founded in December 2016, Laekna Therapeutics is an emerging innovative pharma company based in China's "Zhangjiang Pharma Valley" and New Jersey in the US, focusing on developing new ground-breaking innovative therapies to treat

cancer and liver diseases. The company has completed Series A, B and C financing.

Laekna has set up a team of top global pharmaceutical talent and acquired key technologies. Its leadership team members have over 20 years of experience in new drug development in China and the US, with an exceptional track record in R&D, new drug approvals and commercialization.

The company has obtained the exclusive global rights of four new drug candidates from Novartis, of which two anti-tumor drugs are undergoing global phase II clinical trials, including in China. Another four phase I clinical trials are underway, covering breast cancer, ovarian cancer, and prostate cancer.

After three years of efforts, Laekna Therapeutics' internal innovation platform has begun to gradually produce globally leading innovative drug candidate with independent intellectual property rights. More than 10 pre-clinical drug candidates are in various discovery stages. Laekna Therapeutics aims at the discovery of First-in-Class and Best-in-Class innovative drugs. It is expected that the company will launch 1-2 global clinical trials of independent R&D projects each year starting from 2022, laying a solid foundation for the company's long-term stable development.



上海市外商投资协会 Shanghai Foreign Investment Association
地址 Address :上海市黄浦区淮海中路138号上海广场29楼 29F, Shanghai Plaza, No.138 Middle Huaihai Rd, Huangpu District, Shanghai
微信公众号 WeChat: 上海市外商投资协会
联系人 Contact Person: 朱微娜
电话 Tel: 021-62752995
邮箱 E-mail: zhuweina@safi.org.cn